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ZITTING GEMEENTERAAD 

VAN DONDERDAG 8 SEPTEMBER 2022 

Gemeentehuis - Raadzaal 

 

De gemeenteraad, regelmatig bijeengeroepen, is op donderdag 8 september 2022 om 19.30uur 

bijeengekomen in de raadzaal van het gemeentehuis. 

 

Aanwezig: Annick Vermeulen, burgemeester 

Arnold Naessens, Ann Devriendt, Peter Haesaert, Charlotte Vermeulen, Ellen Goes, 

schepenen 

Dominiek Sneppe, Eddy De Wispelaere, Günther Descheemaecker, Ilse 

Demeulemeester, Jean-Pierre De Groodt, Katrien Vanrobaeys, Katrien Walcarius-De 

Maré, Krista Vander Meulen, Martine Vanhollebeke, Sofie Pollet, Stijn Timmerman, 

Wino Debruyne, Wouter Vlaemynck, Ivan Lahousse, Jochen Bruneel, Paul Crutelle, 

raadsleden 

Bart Vergote, voorzitter 

Sabine Vermeire, algemeen directeur,   

Verontschuldigd: Jurgen Dehaemers, schepen 

Ann Pattyn, Martine De Meester, Pol Denys, raadsleden 

Voorzitter: Bart Vergote 

 

 

De voorzitter verklaart de vergadering voor geopend. 

 

De gemeenteraad gaat over tot de agenda. 

 

 

OPENBAAR 

 

 

1. VERTEGENWOORDIGING IN DE ALGEMENE VERGADERING EN IN DE BELEIDSGROEP VAN WVI - 

TOELICHTING 

 

Afwezig voor dit punt: Charlotte Vermeulen 

 

De heer Wino Debruyne, raadslid, geeft toelichting bij zijn vertegenwoordiging in de algemene vergadering 

en in de beleidsgroep van WVI. 

 

Beraadslaging 

Raadslid Wino Debruyne licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie die aan dit punt toegevoegd 

wordt. Raadslid Ivan Lahousse vraagt wanneer Zedelgem beroep doet op WVI, wanneer niet en waarom niet? 

Het raadslid verwijst naar de verkaveling De Lelie die naar zijn zeggen moeizaam verloopt en stelt dat WVI de 

nodige knowhow in huis heeft om dit project te ondersteunen. Het raadslid stelt dat de gemeente mogelijks 

meer beroep op WVI kan doen dan nu het geval is. Raadslid Ivan Lahousse verwijst naar de energietransitie 

en de projecten van WVI (bvb. in wijken) en stelt dat de WVI op dit vlak, bvb aan de hand van alternatieve 

energie, een meerwaarde zou kunnen betekenen. De vraag die raadslid Ivan Lahousse vervolgens stelt: 

kunnen we meer samenwerken met WVI en hij verwijst naar de hoogspanningslijnen. Schepen Arnold 

Naessens komt tussen betreffende het energievraagstuk: de gemeente was indertijd hierover in discussie 

met WVI omdat er concurrentie ontstond tussen enerzijds het energiehuis van WVI en anderzijds de 

woonwinkel. De schepen vervolgt dat er op WVI veel beroep gedaan wordt en dan vooral op het studieniveau 

en de schepen verwijst naar de bijstand van WVI bij de opmaak van RUP's bvb. Wat de hoogspanningslijnen 

betreft zegt schepen Naessens dat er op specifieke deskundigen beroep gedaan zal worden. Raadslid 

Günther Descheemaecker vraagt naar de thermokar: hoe werkt dit systeem? Raadslid Wino Debruyne 

antwoordt dat dit een betalend systeem is, de opdracht kan gegeven worden om een bepaalde wijk aan te 

snijden. De gemeente bekostigt dit. Raadslid Jean-Pierre De Groodt vraagt of de WVI betrokken is bij het 
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doortrekken van de fietssnelweg tussen Roeselare-Torhout-Brugge. Schepen Arnold Naessens antwoordt dat 

het vooral de provincie is die dit dossier trekt en die zich heel concreet over dit dossier buigt op dit eigenste 

moment. Raadslid Jean-Pierre De Groodt vraagt naar de stand van zaken inzake de oversteek naar de 

Ruddervoordestraat. Schepen Peter Haesaert antwoordt dat de oversteken (stations) moeilijke projecten 

zijn, in elk geval zal er gestart worden aan het station van Loppem, vervolgt de schepen en hij verzekert dat 

de uitwerking van de studie lopende is. 

 

 

2. VERTEGENWOORDIGING IN DE RAAD VAN BESTUUR VAN CVBA VIVENDO - TOELICHTING 

 

Mevrouw Ann Devriendt, schepen, geeft toelichting bij haar vertegenwoordiging in de raad van bestuur van 

cvba Vivendo. 

 

Beraadslaging 

Schepen Ann Devriendt licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie die aan dit punt toegevoegd 

wordt. Raadslid Dominiek Sneppe stelt dat de wachttijd gemiddeld 52 maanden bedraagt, hetgeen zeer lang 

is en voor vele mensen zeer prangend is en het raadslid stelt dat het harde tijden worden ook gezien de hoge 

energiekosten. Het raadslid vraagt of er hiervoor oplossingen zijn (om de periode te overbruggen)? Schepen 

Ann Devriendt licht toe dat er in sterke mate gewerkt wordt aan leegstand en dat er een vertragend 

toewijzingsmechanisme ingevoerd zal worden, bvb. een woning is vrij, de eerst gerangschikte kan de woning 

bezoeken en indien geen interesse loopt men de lijst af. Als er vele mensen niet geïnteresseerd zijn, dan 

duurt het lang voordat er een toewijzing kan gebeuren. Er zal nu gewerkt worden met 'kijk-dagen': de eerste 

30 gerangschikten worden opgeroepen voor een kijkbezoek aan een appartementenblok bvb. en op die 

manier hoopt men sneller te kunnen werken en sneller te kunnen toewijzen. De mogelijkheden voor 

versnelde toewijzing zijn zeer beperkt, bvb. in geval van dakloosheid is dit mogelijk, verduidelijkt schepen 

Ann Devriendt verder. Raadslid Dominiek Sneppe vraagt naar de redenen van leegstand? Schepen Ann 

Devriendt antwoordt dat dit soms komt doordat er gerenoveerd moet worden en ze voegt toe dat dit vooral 

het geval is in grote appartementblokken. De schepen verduidelijkt verder dat er vaak ook tijd gaat over de 

keuze voor slopen of renoveren (dit dient grondig afgewogen). Raadslid Dominiek Sneppe vraagt waarom 

het soms gebeurt dat mensen weigeren. Schepen Ann Devriendt antwoordt dat dit komt omdat de woning 

niet passend is of niet in de smaak valt. Raadslid Katrien Demaré vraagt of de kostprijsverhoging ervoor zal 

zorgen dat nieuwbouw vertraagd zal worden? Schepen Ann Devriendt antwoordt dat er hierop nog 

onvoldoende zicht is. Raadslid Jean-Pierre De Groodt vraagt of de regiobepaling voor de integratie van de 

huisvestingsmaatschappijen samenhangt met de gemeenten met wie er gefuseerd kan worden? Schepen 

Ann Devriendt zegt dat ze hierop niet kan antwoorden, ook kan ze niet antwoorden op de vraag van het 

raadslid of dit een logische keuze zou zijn. 

 

 

3. VERTEGENWOORDIGING IN DE RAAD VAN BESTUUR VAN IVBO - TOELICHTING 

 

De heer Arnold Naessens, schepen, geeft toelichting bij zijn vertegenwoordiging in de raad van bestuur van 

IVBO. 

 

Beraadslaging 

Schepen Arnold Naessens licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie die aan dit punt toegevoegd 

wordt. Raadslid Ivan Lahousse vraagt naar het afsprakensysteem in het containerpark: heeft dit een 

positieve of negatieve invloed op de werking op het containerpark? Bvb. wat is de impact hiervan op het 

sluikstorten, wordt het afval goed gesorteerd? Het raadslid stelt dat hij ervaart dat er onder de bevolking 

grote onwetendheid leeft over het groenafval, in concreto de mogelijkheid inzake de groenafvalcontainer. 

Het raadslid stelt voor om dit meer te promoten. Schepen Arnold Naessens antwoordt dat er de voorbije 

periode een 'boom' was in groenafvalcontainers. De schepen vervolgt dat er verder op promotie ingezet 

wordt. Wat het containerpark en het afsprakensysteem betreft antwoordt schepen Arnold Naessens dat dit 

goed werkt, alleen zegt de schepen dat hij moet vaststellen dat mensen er niet bij stil staan dat het 

containerpark niet dient voor bvb. bouwafval of vele meters haagscheersel. De schepen voegt toe dat er voor 

haagscheersel aparte inzamelmomenten op het containerpark georganiseerd worden. Schepen Naessens 
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zegt dat het afsprakensysteem bijdraagt tot een betere personeelsplanning en dat de dienstverlening niet 

inboet want er kan op korte termijn een afspraak gemaakt worden. Raadslid Dominiek Sneppe vraagt of er 

nagedacht wordt over een wekelijkse ophaling van PMD zakken (aangezien er nu meer in deze zakken mag). 

Schepen Arnold Naessens zegt dat dit nu niet aan de orde is en hij verwijst naar de bestaande contracten met 

FOS-plus. Mogelijks volgt er bijsturing naar de toekomst toe en de schepen heeft het over het werken met 

containers zoals dit in andere intercommunales al het geval is. De schepen vervolgt dat er een pilootproject 

was in Damme en dat de resultaten heel positief waren. De schepen verzekert dat er hier in de toekomst 

verder op ingezet zal worden. 

 

 

4. VERTEGENWOORDIGING IN HET AANDEELHOUDERSBESTUUR DRINKWATER VAN DE 

WATERGROEP - TOELICHTING 

 

Mevrouw Sofie Pollet, raadslid, geeft toelichting bij haar vertegenwoordiging in het aandeelhoudersbestuur 

drinkwater van De Watergroep. 

 

Beraadslaging 

Raadslid Sofie Pollet licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie die aan dit punt toegevoegd 

wordt. Voorzitter Bart Vergote verwijst naar Inagro en de behandeling van de waterproblematiek bij 

landbouwbedrijven. De voorzitter stelt dat er zich problemen stellen rond vergunningen en het grondverzet. 

Raadslid Günther Descheemaecker verwijst naar de problematiek in Aartrijke en vraagt of er plannen rond 

vernieuwing zijn en tegen welke bedragen dit zou gebeuren? Raadslid Sofie Pollet antwoordt dat er 

vernieuwingen gepland zijn voor Zedelgem en ze zegt dat ze niet concreet kan zeggen waar de vervangingen 

en de vernieuwingen precies zullen plaats vinden. Het raadslid voegt toe dat de investeringen op kortere 

termijn dan oorspronkelijk gepland afgeschreven zullen worden. Raadslid Descheemaecker vraagt naar de 

communicatie inzake klachten: wordt de communicatie versterkt? Raadslid Sofie Pollet zegt dat er vele 

informatie op de website van de watergroep te vinden is en voegt toe dat ze zelf weinig ervaring heeft met 

klachten. Raadslid Günther Descheemaeker zegt dat het goed is dat er meer publiciteit zou komen omtrent 

het klachtenformulier. Het raadslid verduidelijkt verder dat klachten divers zijn en dat ze soms ook niet op te 

lossen zijn door de Watergroep dan wel bvb. door de bouwheer van een verkaveling. Schepen Peter Haesaert 

voegt toe dat de situatie in Aartrijke verbeterd is en dat de pijnpunten vaak samen hangen met extremere 

droge periodes en met de waterdruk in hogere appartementsgebouwen. Raadslid Sofie Pollet verduidelijkt 

verder dat vele problemen toe te wijzen zijn aan de hoger gelegen gebieden in Aartrijke. 

 

 

5. VERTEGENWOORDIGING IN DE ALGEMENE VERGADERING VAN IMEWO - TOELICHTING  

 

Mevrouw Krista Vander Meulen, raadslid, geeft toelichting bij haar vertegenwoordiging in de algemene 

vergadering van Imewo. 

 

Beraadslaging 

Raadslid Krista Vander Meulen licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie die aan dit punt 

toegevoegd wordt. Raadslid Ivan Lahousse zegt dat hij de digitale meter belangrijk vindt en dit in het licht 

van de zonnepanelen (en het binnenkort verdwijnen van de terugdraaiende meters). Het raadslid zegt dat 

een van de beste oplossingen voor eigenaars van zonnepanelen thuisbatterijen zijn en het raadslid zegt dat 

het goed is mocht Fluvius nadenken over een plan voor het voorzien van thuisbatterijen. Raadslid Ivan 

Lahousse zegt dat Fluvius op dit vlak een trekkersrol kan opnemen. Raadslid Sofie Pollet zegt dat ze opving 

dat er energie gedeeld kan worden onder inwoners. Raadslid Krista Vander Meulen zegt dat deze werkwijzen 

nog goed op punt dienen gesteld te worden en dat de berichten in de media in die zin voorbarig zijn. Het 

raadslid vervolgt dat thuisbatterijen niet te maken hebben met het netwerk op zich. Dit is in se geen 

taakstelling voor Imewo of Fluvius. Hun taak is om het netwerk zo goed mogelijk draaiende te houden en 

robuust te maken. Raadslid Ivan Lahousse zegt dat hij meent dat het regelen van de terugstroom wel 

degelijk een taak is voor Imewo of Fluvius. Voorzitter Bart Vergote stelt raadslid Krista Vander Meulen voor 

om de vraag naar Imewo verder mee te nemen. 
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6. VRAGEN EN ANTWOORDEN 

 

6.1. Vraag van raadslid Eddy De Wispelaere in verband met fietsstraten en veiligheid van fietsers 

  

vorig jaar heb ik in de gemeenteraad van augustus een vraag gesteld in verband met de realisatie van de 

'fietsstraten' (Kattestraat en andere schoolomgevingen) en de markeringen hieromtrent. 

Het antwoord van de verantwoordelijke schepen was toen: 

"Schepen Jurgen Dehaemers zegt dat er bijkomende wegmarkeringen nodig waren en gekomen zijn en dat 

de wegmarkeringen inderdaad meer naar het midden konden opgeschoven worden. De schepen zegt dat hij 

andere visuele oplossingen zal onderzoeken." 

  

In hoeverre werden hier in het voorbije jaar initiatieven genomen om te onderzoeken naar andere visuele 

oplossingen en de veiligheid van fietsers te bewerkstelligen? 

 

Voorzitter Bart Vergote verwijst naar de mail die schepen Jurgen Dehaemers aan de raadsleden stuurde en 

licht de inhoud als volgt toe. De visuele oplossingen zijn bekeken, bvb. het verplaatsen van de fietslogo's. De 

fietslogo's naar het midden van de baan brengen is niet meteen mogelijk, daar -gelet op de structuur / 

uitzicht / breedte... van diverse wegen. Bij uitbreiding en/of bij aanleg van nieuwe fietsstraten zal bekeken 

worden om deze meer naar het midden te plaatsen. In de loop van het najaar zal de de staat / toestand van 

de grote thermoplastische markeringen, die bij het begin van de fietsstraten op de weg werden geplaatst, 

overal nagezien worden. De andere plaatsen (die nu nog niet aan vervanging toe zijn) zullen dan in de nabije 

toekomst, wanneer ze eveneens aan vervanging toe zijn, op eenzelfde wijze behandeld worden. Verder is er 

de verwijzing naar raadslid Ann Pattyn die ook deel uitmaakt van de verkeerscommissie en die informatie 

kan geven. Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat hij betreurt dat hij telkenmale de schepen hoort verwijzen 

naar het lidmaatschap van de NVA-collega in de verkeerscommissie. Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat hij 

moet stellen dat er geen voortgang geboekt wordt op vlak van fietsmobiliteit rond scholen en de werking van 

de verkeerscommissie in het algemeen. Het raadslid schetst de situatie rond de Collevijnstraat en stelt dat er 

aan de pijnpunten nog niet gewerkt is. Voorzitter Bart Vergote stelt het raadslid voor om zich nader bij de 

schepen te informeren. Voorzitter Bart Vergote zegt dat hij zelf deel uitmaakt van de verkeerscommissie en 

dat hij ervaart dat de werkgroep ruimte tot inbreng heeft. Raadslid Eddy De Wispelaere vraagt wat de 

resultaten zijn? Voorzitter Bart Vergote zegt dat hij dit niet voldoende kan duiden en vervolgt dat er ook een 

mentaliteitswijziging onder de inwoners nodig is. Raadslid Eddy De Wispelaere verwijst naar verkeersveilige 

maatregelen die Oostkamp neemt en vraagt waarom dit in Zedelgem niet mogelijk is. Burgemeester Annick 

Vermeulen zegt dat er drie gemeenten in de politiezone zijn en ze licht toe dat de drie burgemeesters de 

korpschef vroegen voor extra politiebewaking aan de scholen waaronder de locatie van de Collevijnstraat. 

De burgemeester vervolgt dat ze het verkeersgedrag van vele inwoners betreurt, vandaar dat ze blijft 

aandringen op extra politiebewaking, ook in de Collevijnstraat en niet alleen om en rond de scholen. De 

burgemeester beklemtoont dat ze steeds om extra inzet van de politie vraagt en dat de politiezone haar best 

doet met de personeelscapaciteit en de vele opdrachten die er zijn. De burgemeester rondt af dat het betoog 

van het raadslid correct is en dat er vanuit de gemeente hard geijverd wordt voor verkeersveiligheid en dat 

veel ook staat of valt met de mentaliteit van de inwoners. Ze voegt toe dat ze de politie ook vroeg om contact 

en samenwerking met de directies van de scholen. 

 

 

6.2. Vraag van raadslid Eddy De Wispelaere in verband met gemachtigd opzichters 

  

De start van een nieuw schooljaar staat voor de deur. 

Op bepaalde plaatsen waar het noodzakelijk is om schoolgaande jeugd veilig te laten oversteken, doet de 

gemeente beroep op een 'gemachtigd opzichter'. 

  

Hierover volgende vragen:  

Op hoeveel plaatsen in Groot-Zedelgem er is een 'gemachtigd opzichter' nodig om onze schoolgaande jeugd 

veilig te laten oversteken en waar bevinden zich deze oversteekplaatsen?  
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Op bepaalde plaatsen wordt er ook beroep gedaan op de politie. Op welke basis beoordeelt men of een 

politieagent of een 'gemachtigd opzichter' het knooppunt moet bemannen?  

Hoeveel 'gemachtigd opzichters' zijn er te beschikking om deze noodzakelijke opdracht uit te voeren. 

Werden/worden de 'gemachtigd opzichters' voor aanvang van het schooljaar uitgenodigd voor een briefing 

over de gewenste taken die zij moeten uitvoeren?  

Beschikken alle 'gemachtigde opzichters' over de verplichte uitrusting die nodig is? 

 

Voorzitter Bart Vergote verwijst naar de mail die schepen Jurgen Dehaemers aan de raadsleden stuurde en 

licht de inhoud als volgt toe. Momenteel zijn er zeven gemachtigde opzichters actief in de gemeente 

Zedelgem die elke een locatie op zich nemen. De politie staat in voor het kruispunt L. Claeysstraat met de 

Ruddervoordsestraat. De locaties zijn als volgt: Aartrijke: Engelstraat thv De Wilgen Veldegem: Koning 

Albertstraat - Koningin Astridstraat thv de Rembertstraat Loppem: Stationsstraat thv de apotheek Zedelgem: 

Sint-Laurentiusstraat, Loppemsestraat, Groenestraat en de Torhoutsesteenweg De gemeente is nog op zoek 

naar een vervanging van de gemachtigd opzichter aan de Autobaan in Loppem. Hiervoor werd een oproep 

gelanceerd in de Zedelgem magazine voor extra kandidaten. De voorzitter zegt dat er geen respons hierop 

komt en dat dit niet zo simpel is. Wat opleiding en materiaal betreft wordt er eind september samen 

gekomen. Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat het in se niet kan dat er pas eind september samen 

gekomen wordt terwijl de scholen al een maand bezig zijn, er zou eind augustus moeten samen gekomen 

worden. Het raadslid zegt dat hij een oproep wil doen voor respect voor de opzichters. Voorzitter Bart 

Vergote zegt dat hij het raadslid wil uitnodigen naar Aartrijke en hij schetst het voorbeeld van een opzichter 

die er in sterke mate gewaardeerd wordt. De voorzitter voegt toe dat er evenzeer een verantwoordelijkheid 

bij de scholen ligt. Voorzitter Bart Vergote vraagt het raadslid naar problemen? Raadslid Eddy De Wispelaere 

zegt dat er geen opzichter staat aan de Autobaan. 

 

 

7. GOEDKEURING NOTULEN VAN DE VORIGE VERGADERING 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

Lahousse, Ivan 

De Groodt, Jean-Pierre 

De Wispelaere, Eddy 

Sneppe, Dominiek 

Descheemaecker, Günther 

  

 

In uitvoering van artikelen 32, 285 en 286 van het Decreet Lokaal Bestuur en de bepalingen van het 

huishoudelijk reglement voor de Gemeenteraad, vastgesteld in zitting van 18 april 2013 en latere wijzigingen 

werden de ontwerpnotulen van de vorige raadsvergadering ten minste acht dagen voor de dag van de 
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vergadering ter beschikking gesteld van de gemeenteraadsleden. Elk gemeenteraadslid heeft het recht 

tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als 

die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. Als 

er geen opmerkingen worden gemaakt over de notulen van de vorige vergadering, worden de notulen als 

goedgekeurd beschouwd.  

 

 

De zitting wordt gesloten. 

 

GOEDGEKEURD 

Sabine Vermeire  

Algemeen Directeur  

Bart Vergote 

Voorzitter 

 


